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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni dr. Fazekas
Sándor vidékfejlesztésért felelős miniszter úrnak

„Milyen a vörösiszap által érintett Duna és Marcal folyók vízmin ősége?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Aggasztó híreket hallani az iszapkatasztrófával kapcsolatosan az Országos Környezetvédelmi ,
Természetvédelmi és Vízügyi Főfelügyelőség (OKTVF) háza tájáról . Több hírportál
beszámolt arról, hogy a Budapesti Rend őr-főkapitányság munkatársai, az OKTVF egyik azót a
már elbocsátott tisztviselőjének lakásán „olyan munkahelyi iratokra bukkantak, amely az

iszapkatasztrófa hatásainak mérési eredményeit tartalmazta, így azt is, hogy a Duna és a

Marcal folyók vizét kellően sikerült-e megtisztítani . ”

Az ügy kapcsán az alábbiakról kérdezem Miniszter Urat :
1. Sikerült kellően megtisztítani a Duna és a Marcal folyók vizét? Milyen eredmény t

mutatnak a folyókban végzett mérések ?
2. Mit tesznek annak érdekében, hogy a légszennyezettség a térségben az egészségügy i

határértékeknek megfelelő legyen?

Várom megtisztelő válaszait !

Budapest, 2011 . február	 " .

Tisztelettel:

ódás József
MSZP
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